
Obecní úřad Veliká Ves 

  

Z á p i s   č.  8 / 2008 

  

z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Veliká Ves 

konaného dne 14. května 2008 na obecním úřadě 

ve Veliké Vsi v 18.30 hod. 

  

  

Členů zastupitelstva – přítomno             : 6 

  

                                    - pozdější příchod : Ing. Černíková Jitka – 19.00 hod. 

  

                                    - občanů přítomno : 3  

  

                          

                                    Zapisovatel            :  Svobodová Martina 

  

  

Program: 

1. Kontrola usnesení zastupitelstva 

2. Úkoly a činnost zastupitelstva 

3. Diskuse 



  

  

Ověřovatelé z minulého jednání  :  Ing. Černíková Jitka, Jistebnický Slavoj 

  

Ověřovatelé z dnešního jednání  : Jistebnický Slavoj, Surovec Milan 

  

  

Ing. Hanykýř Václav               Jistebnický Slavoj                   Surovec Milan 

     starosta obce                        ověřovatel zápisu                 ověřovatel zápisu 

  

Jednání zastupitelstva obce Veliká Ves zahájil starosta v 18.30 hod. Přivítal 
členy OZ,  

přítomné občany a ujel se řízení jednání zastupitelstva obce. Konstatoval, že 
počet přítomných  

členů je 6, tedy zastupitelstvo je usnášení schopné. 

  

  

1. Kontrola usnesení ze zasedání zastupitelstva obce č. 7/2008 ze dne 7. 5. 2008 

  

    - Splnění bodu 5. – starosta obce zajistil vyvěšení návrhu vyrovnaného 

      položkového rozpočtu na r. 2008   

  

    - Nesplnění bodu č. 6. – starosta obce neprovedl řádnou urgenci na Realitní  

      kancelář 21 na stažení nabídky na prodej obecních pozemků –  



      - úkol nadále trvá 

  

    - Nesplnění bodu č. 7 – Starostovi obce bylo uloženo do dalšího zasedání  

      oslovit stavební úřad v Odoleně Vodě ve věci dělení pozemků v lokalitě Na  

      Rovinkách ve Veliké Vsi. – 

      - starosta bude v této věci jednat se stavebním úřadem v Odoleně Vodě  

      nejpozději v pátek, tj. 16. 5. 2008. Ing. arch. Sommerová bude přítomna na  

      jednání, které proběhne 22. 5. 2008 na obecním úřadě ve Veliké Vsi, kde  

      předloží potřebné podklady k jednání. 

  

  

V 19.00 hod. se na zasedání dostavila Ing. Černíková Jitka – počet 
zastupitelů = 7 

  

    - Splnění bodu č. 8 – pí. Ing. Černíková kontaktovala firmu Kraupner. 

      Tato firma požaduje zaslání fotodokumentace místa, kde má být zábrana 

      nainstalována. K tomuto úkolu byl pověřen p. Slavoj Jistebnický, který  

      provede šetření na místě i příp. fotodokumentaci.  

  

2. Činnost a úkoly zastupitelstva 

  

     - Zastupitelstvo připomínkovalo návrh vyrovnaného položkového rozpočtu  

       na r. 2008. 

  



     - Zastupitelstvo obce ukládá p. Slavoji Jistebnickému předložit do příštího  

       zasedání koncept smluvního vztahu se Základní školou v Odoleně Vodě. 

  

  

    - Zastupitelstvu obce se ukládá na listopadovém zasedání upřesnit čerpání  

       položek rozpočtu na r. 2008 a přípravu rozpočtu na další rok. 

  

                                                                

     - Upřesnění petice občanů žijících v ulici v Kateřinkách -   

        - tito občané vyjadřují nesouhlas se zamýšlenou výstavbou rodinných domů 

          v lokalitě Na Rovinkách ve Veliké Vsi, protože v současné době zůstává  

          jediná využitelná vjezdová komunikace v Kateřinkách a zároveň žádají,  

          aby po dobu, než se situace vyřeší, byla v této lokalitě vyhlášení stavební   

          uzávěra (viz. příloha č. 3 v zápise č. 7/2008) 

  

     - Zastupitelstvo opět projednávalo nevyhovující stav propustků u rodinných  

       domů manž. Findových a Zelenkových. Vzhledem k této situace jim bude  

       zaslán doporučený dopis (nebo předáno osobně), v němž se uvádí, že i přes  

       opakované urgence nebylo v této souvislosti nic učiněno. OZ stanovilo  

       lhůtu 14-ti dnů, kdy mají dotčené osoby možnost se k tomuto problému  

       vyjádřit a jakým způsobem se tato situace budě řešit. V opačném případě  

       bude OZ nuceno tento problém předat k projednání přestupkové komisi na  

       Městský úřad v Odoleně Vodě. 



  

     - Zastupitelstvo se znovu vrátilo k otázce hromadného mytí vnitřních částí  

       autobusů před budovou obecního úřadu ve Veliké Vsi. Vzhledem k tomu, že  

       při tomto úklidu je používání velké množství saponátů, které znečišťují naši   

       obec, zastupitelstvo navrhuje zákaz mytí autobusů v obci (nejen před  

       budovou obecního úřadu) 

  

Hlasování: Schválení zákazu mytí vnitřních částí autobusů po celém 
území naší obce. 

       

       - pro – 6 hlasů 

       - zdržel se – 1 hlas 

       - návrh byl schválen 

  

  

    - Zastupitelstvo projednávalo návrh na zadání projektu na rozšíření  

      vodovodního řadu v délce cca 65 m a vyřízení komplexního stavebního  

      povolení pí. Ing. Čermákové. Zároveň bude předběžně jednáno s firmou  

      Nobi o zajištění výkopových prací (p. Sýkora) 

  

Hlasování: Schválení zadání projektu na rozšíření vodovodního řadu 
v délce cca 65 m   

a vyřízení komplexního stavebního povolení pí. Ing. Čermákové a zároveň 
bude předběžně  

jednáno s firmou Nobi o zajištění výkopových prací (p. Sýkora). 



  

   - pro – 6 hlasů 

   - zdržel se  - 1 hlas 

   - návrh byl schválen 

  

  

   - Zastupitelstvo navrhuje revokaci  usnesení – bod zastupitelstvo bere na 

     vědomí: Technická infrastruktura investora p. Martina Plačka – nelze vzít na  

     vědomí, rozhodnutí pro umístění stavby, projekt pro územní řízení, musí 

     projednat a schválit zastupitelstvo 

  

Hlasování: Revokace usnesení – bod zastupitelstvo bere na vědomí : 
Technická  

infrastruktura investora p. Martina Plačka – nelze vzít na vědomí, 
rozhodnutí pro umístění  

stavby, projekt pro územní řízení, musí projednat a schválit zastupitelstvo 

  

    - pro – 7 hlasů 

    - návrh byl schválen jednomyslně 

  

  

   - Zastupitelstvo navrhuje zatím nevydávat souhlasné stanovisko k projektu 
pro     

     územním řízení – rozhodnutí pro umístění stavby – výstavba 14 rodinných  

     domů investora p. Martina Plačka. Toto řízení bude projednání na příštím 



     zasedání.  

   

Hlasování: Zastupitelstvo zatím k projektu nevydává souhlasné stanovisko 
pro územní  

řízení – rozhodnutí pro umístění stavby 14 rodinných domů investora p- 
Martina Plačka 

  

   - pro – 7 hlasů 

   - návrh byl schválen jednomyslně 

  

3. Diskuse 

  

- Pan Dalibor Kozderka výslovně nesouhlasí se schválením územního řízení, 
protože v současné  

době existuje pouze jediná vjezdová komunikace, tj. komunikace v Kateřinkách. 
K tomuto výslovnému  

nesouhlasu se osobně připojují i manželé Jirsákovi. 

  

Zasedání zastupitelstva ukončeno v 21.00 hod.  

  

Zapsala : Martina Svobodová 

  

  

PŘÍLOHA: usnesení č. 8 – rozhodnutí zastupitelstva ze dne 14. 5. 2008 

  



 U s n e s e n í  

  

z veřejného zasedání zastupitelstva obce Veliká Ves 

konaného dne 14. května 2008 v 18.30 hod. na obecním úřadě 

  

  

Zastupitelstvo obce     s c h v a l u j e : 

  

1.  Zákaz mytí vnitřních částí autobusů po celém území naší obce. Při tomto  

     úklidu je používáno velké množství saponátů, které znečišťují naši obec. 

  

2. Zadání projektu na rozšíření vodovodního řadu v délce cca 65 m  a vyřízení  

    komplexního stavebního povolení pí. Ing. Čermákové a zároveň bude 

    předběžně jednáno s firmou Nobi o zajištění výkopových prací (p. Sýkora). 

  

3. Revokace usnesení – bod zastupitelstvo bere na vědomí: Technická 

    infrastruktura investora p. Martina Plačka – nelze vzít na vědomí, rozhodnutí  

    pro umístění stavby, projekt pro územní řízení, musí projednat a schválit  

    zastupitelstvo. 

  

  

Zastupitelstvo obce     n e s c h v a l u j e : 

  



4. Vydání souhlasného stanoviska pro územní řízení – rozhodnutí pro umístění  

    stavby 14 rodinných domů investora p. Martina Plačka.  

  

  

Zastupitelstvo    b e r e   n a    v ě d o m í : 

  

5. Vzhledem k tomu, že na předchozích zasedání zastupitelstvo schválilo a 
odsouhlasilo  

přenesení působnosti přestupkové komise na Městský úřad v Odolena Vodě, 
došlo  

k rozpočtovému opatření - snížení příjmové položky 4112 o částku Kč 1.200,-. 
Aby byl rozpočet  

vyrovnaný, snižuje se o tuto částku par. 2212 – silnice. 

  

Zapsala: M. Svobodová  

  

   Ing. Hanykýř Václav                                              Svobodová Martina 

 Starosta obce Veliká Ves                                   Místostarosta obce Veliká Ves 

 


